
Fysieke aanwezigheid van aandeelhouders is heel een belangrijk recht om bestuurders rechtstreeks 
te kunnen bevragen in gezelschap van andere aandeelhouders en bestuurders. Het ontwijken van 
onwelgevallige vragen wordt zo tot een minimum beperkt. Het coronatijdperk heeft ook laten zien 
dat “online” vergaderingen niet altijd de gewenste effecten heeft.  
Ik deel de mening van de VEB die stelt dat de aandeelhoudersvergaderingen hybride zouden moeten 
zijn zodat de aandeelhouder zelf kan beslissen hoe deze te volgen.  


